
Protokoll fört vid styrelsemötet 2008-08-18.
Närvarande: Anders, Christer, Erling A, Erling S, Stewe, Johan och Per.

§1. Mötet öppnades av Stewe.

§2. Dagordningen fastställdes.

§3. Erling rapporterade att vi har en bit över 30 000 i kassan.

§4. Lördagen den 8 november preliminärbokades för nästa pubafton, Christer kollar 
med Rättelövsfolket. Hoppas att det inte krockar med något denna gången.

Tipsrundan planeras till söndagen den 12 oktober. Erling A och Bosse är ansvariga. 
Per ordnar skyltarna.

§5. Anders håller på att korrespondera med kommunen angående pågatågsstopp för att 
säkerställa att Ballingslöv är med som hållplats i den fortsatta planeringen.

§6. För övrigt så diskuterades förhållandena vid Sjömellet, bristande 
internetförbindelser och felande gatubelysning. 
Det spordes att pizzerian öppnar snart med ny inredning och nya ägare, med det är 
inte verifierat ännu.

§7. Nästa möte avhålls sannolikt måndagen den 6 oktober, kl 19 på Bafab.

§8. Mötet avslutades i god ordning.


